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SE-BRM.0012.6.4.2025 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 22 kwietnia 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska odbyło się w dniu  22 kwietnia 

2025 roku w sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  13:00,                   

a zakończono o godzinie 15:37. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Iwona Kosmalska 

3. Marta Kowalczyk 

4. Dorota Łuczak 

5. Jerzy Rozmiarek 

6. Andrzej Surdyk 

7. Piotr Szczepaniak 

8. Helena Świdurska 

 

W spotkaniu uczestniczyli także:  Sebastian Wlazły Wiceburmistrz MiG Kórnik, Iwona 

Pawłowicz-Napieralska Sekretarz MiG Kórnik, Kamila Pawłowicz-Rolnik z-ca kierownika 

Wydziału Funduszy Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych UMiG Kórnik, Sławomir 

Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik, Krystian 

Kazyaka z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG Kórnik, 

Bartosz Przybylski inspektor ds. BIP i Portali Społecznościowych UMiG Kónik, Robert 

Jankowski kierownik Wydziału Komunikacji Społecznej i Inicjatyw Lokalnych UMiG 

Kórnik, Patryk Krzeszewski Komendant Straży Miejskiej w Kórniku, Wiesław Klak  

Rejonowy Związek Spółek Wodnych w Śremie, mieszkańcy sołectwa Konarskie              

i Błażejewa. 
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1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Iwona Kosmalska otworzyła 

posiedzenie. Powitała zebranych. Poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane,         

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca stwierdziła, że w obradach uczestniczyło 

7 radnych. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje. Przewodnicząca Iwona Kosmalska poinformowała zebranych      

o propozycji zdjęcie z porządku obrad pkt 7a i wprowadzeniu pkt 6d. Więcej zmian nie 

zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wycofania z porządku obrad punktu 7a. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek,  Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Helena Świdurska 

Radny Jerzy Rozmiarek i radny Piotr Szczepaniak nie głosowali za pomocą systemu 

eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę      

w sprawie pomników przyrody na terenie Gminy Kórnik - jako punktu 6d. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Helena Świdurska 

Radny Piotr Szczepaniak nie głosował za pomocą systemu eSesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Helena Świdurska 

Radny Piotr Szczepaniak nie głosował za pomocą systemu eSesja. 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przedstawienie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń.  

a) protokół z 18.02.2025 r., 

b) protokół z 18.03.2025 r. 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/358ef6c3-b2d7-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/358ef6c3-b2d7-4#collapse2
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3. Spotkanie z przedstawicielem Spółek Wodnych w Śremie.  

4. Omówienie organizacji Dożynek w 2025 r.  

5. Zapoznanie się z raportem w sprawie podziału sołectwa Błażejewo.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie:  

a) podziału sołectwa Błażejewo i utworzenia dwóch odrębnych sołectw: Błażejewo 

Stare, Błażejewko Przylesie, 

b) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Czmoń w Gminie Kórnik na okres 

marzec 2025r. – marzec 2030r., 

c) zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Radzewo w Gminie Kórnik na okres 

marzec 2025r. - marzec 2030r. 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie pomników przyrody na terenie Gminy Kórnik. 

7. Zapoznanie się z pismami w sprawie:  

a) podziału sołectwa Konarskie, 

b) wyróżnienia rolników gminy Kórnik, 

c) używania sprzętów motorowerowych na Jeziorze Bnińskim. 

8. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

9. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

Dokumenty są załącznikami do protokołu.  

2a) protokół z 18.02.2025 r., 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z 18.02.2025 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/358ef6c3-b2d7-4#collapse5
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/358ef6c3-b2d7-4#collapse6
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/358ef6c3-b2d7-4#collapse7
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/358ef6c3-b2d7-4#collapse8
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/358ef6c3-b2d7-4#collapse13
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/358ef6c3-b2d7-4#collapse17
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/358ef6c3-b2d7-4#collapse18
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ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Helena Świdurska 

Radny Piotr Szczepaniak nie głosował za pomocą systemu eSesja. 

 

 

2b) protokół z 18.03.2025 r. 

Brak uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z 18.03.2025 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Buchwald 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Helena Świdurska 

Radny Piotr Szczepaniak nie głosował za pomocą systemu eSesja. 
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W związku ze zdjęciem z porządku obrad pkt 7a dotyczącego podziału sołectwa 

Konarskie, Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska zaprosiła przedstawicieli sołectwa 

Konarskie o zabranie głosu. 

Mieszkańcy przedstawili swoje stanowisko i niechęć w stosunku do propozycji podziału 

sołectwa. Zauważyli, że społeczność wiejska powinna się integrować, wzajemnie 

wspierać i razem działać w interesie wsi. Wyrazili swoje zaskoczenie wnioskiem pani 

sołtys wsi Konarskie w sprawie podziału sołectwa. Zaznaczyli, że pomimo dużych różnic 

mieszkańcy mają potrzebę integracji i wspólnego działania na rzecz sołectwa i jego 

mieszkańców. 

Ze stanowiskiem przedstawicieli wsi Konarskie zgodzili się Iwona Kosmalska 

Przewodnicząca Komisji i wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz radni Michał Buchwald     

i Jerzy Rozmiarek. 

 

3. Spotkanie z przedstawicielem Spółek Wodnych w Śremie. 

Przewodnicząca Komisji powitała pana Wiesława Klaka przedstawiciela Rejonowego  

Związku Spółek Wodnych w Śremie i poprosiła o przedstawienie sprawozdania 

rocznego. Pan Wiesław Klak poinformował, że Rejonowy Związek Spółek Wodnych       

w Śremie zajmuje się utrzymaniem  90 km rowów  szczegółowych. Oznajmił, że na 

terenie gminie Kórnik występują również kanały podstawowe, które podlegają 

Państwowemu Gospodarstwu Wodnemu „Wody Polskie”. Koszty działalności w 2024 

roku wyniosły 1.164.461,00 złotych. W ubiegłym roku ZSW w Śremie wykonał 

konserwację, czyli wycinka krzaków i odmulanie 81 km cieków wodnych, a także sieci 

drenarskich i ciągów podziemnych. Poinformował, że składka członkowska na ten rok 

wynosi 39 złotych.   

Przewodnicząca Komisji zapytała o częstotliwość czyszczenia rowów. Odpowiedzi 

udzielił pan Wiesław Klak informując, że zgodnie z przyjętymi przepisami rów powinien 

być czyszczony co 3 lata. Na podstawie zgłoszeń od mieszkańców i firmy opracowany 

jest roczny plan czyszczenia rowów. Przewodnicząca Komisji zadała pytanie, jak 

rozliczani są deweloperzy i inne osoby, które przez swoją działalność doprowadzają do 

uszkodzenia cieków wodnych. Pan Wiesław Klak odpowiedział, że w pierwszej 
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kolejności prowadzone są rozmowy z tymi podmiotami, a później naprawiane szkody. 

Zwrócił uwagę na plagę bobrów, które przyczyniają się do szkód na ciekach wodnych. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przypomniał, że nie ma przepisów prawnych 

regulujących partycypację w kosztach utrzymania cieków wodnych na terenach 

zurbanizowanych. Wyraził nadzieję, że może w najbliższym czasie zmieni się podejście  

władz państwowych i przepisy zostaną uaktualnione.. 

Radny Piotr Szczepaniak zauważył, że mniejsze cieki wodne są lepiej utrzymywane niż 

główne koryta rzek. Z wypowiedzią radnego zgodził się wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  

Radny Piotr Szczepaniak zwrócił uwagę, na brak zgody właścicieli cieków wodnych na 

wyczyszczenie i poniesienie kosztów przez właścicieli nieruchomości sąsiednich. Głos  

w dyskusji zabrał pan Wiesław Klak informując, że ZSW w Śremie też niejednokrotnie 

miał problem z odprowadzeniem nagromadzonej wody z rowu do cieków głównych. 

Uczestniczący w zebraniu mieszkaniec zapytał, jaka instytucja zajmuje się 

czyszczeniem kanału łączącego jezioro Bnińskie z Kórnickim. Przedstawiciel ZSW         

w Śremie pan Wiesław Klak oznajmił, że zarządcą kanału jest Państwowe 

Gospodarstwo Wodne „Wody Polskie”. Na tym zakończono dyskusję. 

 

4. Omówienie organizacji Dożynek w 2025 r. 

Robert Jankowski kierownik Wydziału Komunikacji Społecznej i Inicjatyw Lokalnych 

przedstawił ofertę gastronomiczną kół gospodyń wiejskich chcących wziąć udział          

w dożynkach gminnych w 2025 roku – dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji przypomniała, że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami 

kateringiem ma się zająć profesjonalna firma, natomiast KWG dodatkowo wystawią się 

ze swoimi produktami z naciskiem na menu dla dzieci. Bartosz Przybylski inspektor ds. 

BIP i Portali Społecznościowych UMiG Kónik zaznaczył, że zgłosiło się mniej KGW niż 

wcześniej zakładano. Zauważył, że nie będzie problemu z ustawieniem stoisk dla 

zgłoszonych KGW.  Dyskutowano o propozycji wprowadzenia bonów na żywność           

i sprawnej ich dystrybucji. Pomysł nie zyskał aprobaty. Zgromadzeni na spotkaniu radni 

wspólnie ustalili, że gastronomią na dożynkach zajmie się firma zewnętrzna. Natomiast 
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KGW wystawiają swoją ofertę gastronomiczną, której koszty pokryje gmina Kórnik 

poprzez Kórnicki Ośrodek Kultury na podstawie przedstawionych rachunków.  

 

5. Zapoznanie się z raportem w sprawie podziału sołectwa Błażejewo. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska poprosiła Iwonę Pawłowicz-Napieralską 

sekretarza gminy Kórnik o przedstawienie wyników konsultacji społecznych w sprawie 

podziału sołectwa Błażejewo – protokół jest załącznikiem. Pani Sekretarz po omówieniu 

sprawozdania z konsultacji udzieliła odpowiedzi na wniosek radnego Krzysztofa 

Bajońskiego w sprawie nazewnictwa nowopowstałych sołectw poprzez podział 

obecnego sołectwa Błażejewo. Wyjaśniła, że po przeprowadzeniu konsultacji 

społecznych nie ma możliwości zmian. Poinformowała, że odpowiedź w tym temacie dla 

radnego przygotował Wydział Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik – dokument 

jest załącznikiem do protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska zaprosiła uczestniczących w posiedzeniu 

mieszkańców obecnego sołectwa Błażejewo o zabranie głosu. Mieszkaniec oznajmił, że 

nie zgadza się z zaproponowanym i przegłosowanym przez mieszkańców podziałem 

sołectwa Błażejewo, ponieważ wytyczona granica dzieli jego grunty orne na dwa 

sołectwa. Zwrócił uwagę, że ze względu na małą liczbę mieszkańców w starej części wsi 

ich postulaty i propozycje nigdy nie zostaną spełnione. Zaznaczył, że mieszkańcy starej 

części wsi nie mają nic przeciw podziałowi sołectwa, ale uważają, że podział gruntów 

ornych powinien być  zgodny z miejscem zamieszkania mieszkańca. Przedstawione 

stanowisko poparł radny Jerzy Rozmiarek. Zgodził się, że przynależność gruntów 

ornych do sołectwa powinna być zgodna z miejscem zamieszkania. Głos w sprawie 

zabrała sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska informując, że konsultacje zostały 

przeprowadzone na podstawie podjętej uchwały sołeckiej i wniosku jaki wpłynął do 

urzędu gminy Kórnik. Zwróciła uwagę na niską frekwencję, która wyniosła 17,71%. 

Zauważyła, że zgodnie ze Statutem Miasta i Gminy Kórnik, konsultacje są wiążące dla 

Rady po uzyskaniu wyniku 40%. Poinformowała, że w tej sytuacji Rada może nie 

podejmować przedstawionej uchwały i cofnąć do przedstawienia nowych propozycji. Do 
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dyskusji dołączył wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśniając, że jest to podział 

administracyjny, nie mający wpływ na podział geodezyjny. Bartosz Przybylski inspektor 

ds. BIP i Portali Społecznościowych UMiG Kónik oznajmił, że granice sołectwa 

przestawione w konsultacjach zostały ustalone przez gminę Kórnik w oparciu                  

o naturalne granice podziałowe np. rowy, cieki wodne oraz drogi i ciąg zabudowy.  

Radny Jerzy Rozmiarek zaproponował uwzględnienie przy podziale gruntów 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Sekretarz Iwona Pawłowicz-

Napieralska zwróciła uwagę na różnicę w głosach pomiędzy zaproponowanymi 

koncepcjami. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zaproponował przeprowadzenie dyskusji 

na spotkaniu sołeckim i wypracowanie jednoznacznego stanowiska. Głos ponownie 

zabrała sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska, która zwróciła uwagę na wynik 

konsultacji. Zaproponowała odłożenie tematu i podjęcie go w późniejszym czasie.        

W kolejnym punkcie porządku obrad głosowano nad projektem uchwały w sprawie 

podziału sołectwa Błażejewa. 

                                                                

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

6a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podziału sołectwa Błażejewo                    

i utworzenia dwóch odrębnych sołectw: Błażejewo Stare, Błażejewko Przylesie. 

Po przeprowadzonej dyskusji w punkcie 5 przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

podziału sołectwa Błażejewo i utworzenia dwóch odrębnych sołectw: Błażejewo Stare, 

Błażejewko Przylesie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 0, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (0) 

PRZECIW (6) 
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Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Buchwald 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Helena Świdurska 

 

6b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju wsi Czmoń w Gminie Kórnik na okres marzec 2025 r. – marzec 2030 r. 

Projekt uchwały przedstawiła Kamila Pawłowicz-Rolnik z-ca kierownika Wydziału 

Funduszy Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych UMiG Kórnik. Nie zgłoszono uwag 

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Czmoń w Gminie Kórnik na okres marzec 

2025 r. – marzec 2030 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak 

PRZECIW (1) 

Marta Kowalczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Helena Świdurska 
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6c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju wsi Radzewo w Gminie Kórnik na okres marzec 2025 r. - marzec 2030 r. 

Projekt uchwały omówiła Kamila Pawłowicz-Rolnik z-ca kierownika Wydziału Funduszy 

Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych UMiG Kórnik. Nie zgłoszono uwag                

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Radzewo w Gminie Kórnik na okres 

marzec 2025 r. - marzec 2030 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Marta Kowalczyk 

NIEOBECNI (1) 

Helena Świdurska 

 

6d) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie pomników przyrody 

na terenie Gminy Kórnik. 

Projekt uchwały przedstawił Sławomir Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik. Brak uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie pomników przyrody na terenie Gminy Kórnik 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, 

Piotr Szczepaniak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Marta Kowalczyk 

NIEOBECNI (1) 

Helena Świdurska 

 

7. Zapoznanie się z pismami w sprawie: 

Pisma są załącznikami do protokołu. 

7a) podziału sołectwa Konarskie, (punkt zdjęto z porządku obrad), 

7b) wyróżnienia rolników gminy Kórnik, 

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska omówiła złożony wniosek pani sołtys wsi 

Pierzchno. Radny Jerzy Rozmiarek zaproponował przełożenie wyboru wyróżnionych 

rolników gminy Kórnik w późniejszym czasie, kiedy zostaną złożone wszystkie wnioski. 

Radny Michał Buchwald poinformował o wykonanych zadaniach związanych                  

z organizacją dożynek gminnych. 

 

7c) używania sprzętów motorowerowych na Jeziorze Bnińskim. 

Głos zabrał wiceburmistrz Sebastian Wlazły, który przypomniał, że temat wykorzystania 

Jeziora Bnińskiego na używanie sprzętów motorowerowych jest tematem znanym. 

Poinformował, że uczestniczył na ostatniej konferencji zorganizowanej przez 

Stowarzyszenie Jezior Kórnickich, gdzie dyskutowano w tym temacie. Zaproponował 

zamontowanie szlabanu przy ul. Jarzębinowej w Biernatkach, który utrudniłby dojazd do 
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jeziora i tymczasowo rozwiązał problem. Poinformował o przesłanym do Starosty 

Poznańskiego pisma w tej sprawie.  

 

8. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował o zmianach personalnych                       

w Wielkopolskim Centrum Recyklingu i Schronisku Skałowo. 

Krystian Kazyaka z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG 

Kórnik przedstawił zakres pracy wydziału i przeprowadzonych kontroli zbiorników 

bezodpływowych. 

Sławomir Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik 

poinformował o zbiórce folii rolniczych od rolników. Zaznaczył, że informacja zostanie 

przekazana w najbliższym czasie. 

Radny Michał Buchwald zapytał ile ton tekstyliów zostało oddane do PSZOK.  

Odpowiedzi udzielił z-ca kierownika Krystian Kazyaka, że zaobserwowano się wzrost 

odpadów tekstylii. Poinformował, że do urzędu gminy Kórnik zwróciły się firmy, które są 

zainteresowane nabyciem tego typu odpadów. Nie podjęto jeszcze decyzji w tej sprawie. 

Radna Marta Kowalczyk zapytała o sytuację z Schronisku w Skałowie. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły odpowiedział, że dyrektor schroniska dokłada wszelkich starań nad 

prawidłowym funkcjonowaniem jednostki. 

Przewodnicząca Komisji zapytała Komendanta Straży Miejskiej o spokój i porządek na 

Promenadzie w Kórniku. Komendant Patryk Krzeszewski oznajmił, że było mało 

zgłoszeń interwencyjnych. Kierownik Sławomir Zakrzewski poinformował o usunięciu 

nadmiaru trzciny przy jeziorze i uporządkowaniu terenu. Z-ca kierownika Krystian 

Kazyaka udzielił informacji o wykonanych pracach porządkowych przez WODKOM na 

terenie miasta Kórnik. 

  

9. Zakończenie posiedzenia. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Iwona Kosmalska 

zakończyła posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

 

                                                                                            Przewodnicząca Komisji  

                                                                                              /-/ Iwona Kosmalska  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak  

 


